
مشکل اعتبارات هزینه ای سازمان محیط زیست باید 
برای همیشه برطرف شود

معاون توسعه مدیریت، حقوقی و امور مجلس سازمان محیط زیست گفت: 
امیدواریم مطابق قول هایی که به ما داده شــده در بودجه ســال آینده یکبار و 

برای همیشه مشکلات مربوط به اعتبارات هزینه ای این سازمان برطرف شود.
به گزارش ســازمان حفاظت محیط زیست، امید حاجتی روز سه شنبه در 
مراسم دوره آموزشــی قواعد و اصول حاکم بر مدیریت مناطق تحت مدیریت 
سازمان محیط زیست تصریح کرد: قول مساعد از سازمان برنامه بودجه کشور 
برای تامین هزینه های سازمان حفاظت محیط زیست گرفتیم، همچنان رقم ها 
مشخص نشده است اما در حال تلاش هستیم تا بتوانیم این امکان را از ابتدای 
سال آینده در اختیار داشته باشیم. وی گفت: امیدواریم با توجه به قول  هایی که 
به ما داده شده است یکبار برای همیشه مشکلات معیشتی و مشکلاتی که در 
تامین هزینه های ماموریت ها و معیشت محیط بانان و سایر همکارانمان وجود 
دارد را در سازمان حل کنیم و معضلاتی که انباشتی از دهه های گذشته بود و 

به این دولت و آن دولت ارتباطی ندارد را بهبود ببخشیم.
وی تاکید کرد: یکی از مســایل محیط زیستی که در اجرای قوانین آن در 
کشور در بخش اجرا مشکل وجود دارد قانون عوارض آلایندگی است، متاسفانه 
عوارض آلایندگی دریافت می شود و در بخش هایی هزینه می شود که بعضا هیچ 

ارتباطی به مسایل و معضلات محیط زیستی ندارد.
حاجتی بیان داشت: آلودگی در کلانشهرها و یا فلرسوزی ها در جنوب کشور 
و یا واحدهای کوچک پرورش ماهی که کمتر به آن توجه شــده است اما تاثیر 
بسیاری در آلودگی منابع آبهای سطحی دارد، از جمله موضوعاتی است که در 
سازمان حفاظت محیط زیست به صورت جدی با آن روبه رو هستیم و کمتر به 

آن پرداخته شده است. 
وی با تاکید بر اینکه پیشــنهاد ما این اســت که بخشی از منابع حاصل از 
عــوارض آلایندگی در اختیار صندوق ملی محیط زیســت به عنوان یک خط 
اعتباری قرار گیرد، گفت: در برخی موارد دستگاه های مختلف در پیشبرد اهداف 
سازمانی خود به محیط زیســت توجه نمی کنند و این دغدغه اصلی و وظیفه 

قانونی ما محسوب می شود تا از آن محافظت کنیم.

ستاد اجرایی فرمان امام از ۱۱ هزار کسب و کار 
فناورانه حمایت می کند

ستاد اجرایی فرمان امام)ره( به موجب انعقاد تفاهم  نامه همکاری مشترک 
با وزارت علوم، تحقیقات و فناوری از ۱۱ هزار کســب و کار فناورانه و توسعه 

پارک  های علم و فناوری حمایت می کند.
به گزارش ستاد اجرایی فرمان امام، دومین تفاهم نامه همکاری میان ستاد 
اجرایی فرمان امام و وزارت علوم، تحقیقات و فناوری به امضای ســید پرویز 

فتاح و حسین سیمایی صراف رسید.
این تفاهم نامه بــا محوریت هم افزایی و اهرم ســازی ظرفیت های نهادی 
متعلق به طرفین و به کارگیری آنها برای توسعه زیست بوم نوآوری در سطح 

کشور با تأکید بر مناطق کمتر توسعه یافته تنظیم شده است.
با امضای این تفاهم نامه ۱۰ هزار طرح کسب و کار در مراکز رشد و واحدهای 
فناور دانشگاهی و پارک های علم و فناوری از طریق اعطای تسهیلات تامین 
مالی می شــود و همچنین هزار طرح کسب و کار مربوط به پروژه های دانش 
بنیان پارک های علم و فناوری نیز از طریق سرمایه گذاری، تامین مالی خواهد 
شد. ایجاد ۵ محیط کســب و کار اشتراکی در دانشگاه ها و پارک های علم و 
فناوری، ایجاد فب لب ها و مراکز طراحی صنعتی و بسته بندی در پارک های 
علم و فناوری، ایجاد الگوی روستای فناور و هوشمند در مناطق کم برخوردار 
با استفاده از ظرفیت دانشــگاه ها و واحدهای دانش بنیان و همچنین اعطای 
مجوز برای ایجاد پارک علم و فناوری در باغ لارک تهران از مهم ترین اقدامات 

اجرایی این تفاهم نامه است. 
حسین سیمایی صراف وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در آئین امضای این 
تفاهم نامه با بیان اینکه تفاهمی را حدود ۲ ماه قبل در خصوص ساخت هزار 
واحد خوابگاه متأهلی دانشگاهی با ستاد اجرایی فرمان امام به امضا رساندیم، 
گفت: ۳۱۴ واحــد خوابگاهی از آن مجموعه تا مهــر ۱۴۰۴ به بهره برداری 
می رســد و اکنون نیز پیشرفت مطلوبی در ســاخت پروژه ها داشته ایم و این 
یعنی توافق و تفاهم های ما روی کاغذ باقی نمانده است و ستاد اجرایی فرمان 

امام به خوبی تعهداتش را انجام داده است. 
وی افــزود: ما نتیجه گراییم و کاملًا اجرایــی به موضوعات نگاه می کنیم 
چون مهم است این خدمات به دانشجویان جوانی که آینده ساز ایرانند تعلق 
گیــرد. وزیر علوم، تحقیقات و فناوری با اشــاره به اینکه در تفاهم نامه جدید 
وارد حوزه علم و فناوری شدیم، گفت: ستاد اجرایی فرمان امام وارد حوزه های 
نوین علمی شده است و قرار نیست رویکردهای سنتی داشته باشد و در این 
تفاهم جدید قرار اســت از ۱۱ هزار واحد کســب و کار در پارک های علم و 
فناوری از طریق اعطای تسهیلات و سرمایه گذاری حمایت شود که این اتفاق 
مبارک با توجه به جدیت مهندس فتاح و ستاد اجرایی فرمان امام در اجرای 

پروژه ها آغاز می شود.
وی با تأکید بر اینکه در پیوســت این تفاهم نامه، اقدامات روشن اجرایی 
وجود دارد کــه کدام موضوعات در کدام پارک های علــم و فناوری و با چه 
میزانی حمایت شــود، خاطرنشــان کرد: ما در وزارت علوم متعهد شدیم که 
مجوز تأسیس پارک علم و فناوری باغ لارک تهران را اعطا کنیم تا با حضور 
دانش بنیان ها شــاهد گامی بلندتر در حوزه نوآوری باشــیم. با تأسیس این 

پارک، تعداد پارک های علم و فناوری به ۶۰ پارک در کشور خواهد رسید.
رئیس ســتاد اجرایی فرمان امام نیز در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری 
مشــترک با بیان اینکه تفاهم نامه قبلی در حال انجام است و طبق زمانبندی 
پیشرفت مناسبی دارد، گفت: تفاهم نامه ساخت خوابگاه های متأهلی ۲ ساله 
است که تا مهر ۱۴۰۵ تعهداتمان را انجام خواهیم داد و تفاهم نامه امروز یک 
مســیر جدید است و نشان از اهتمام ستاد اجرایی فرمان امام به رویکردهای 

نوین و دانش بنیان دارد.
ســید پرویز فتاح افزود: ما با اعطای تسهیلات و سرمایه گذاری از کسب و 
کارهای دانش بنیان حمایت می کنیم و ستاد اجرایی فرمان امام حامی کسب 
و کارهای فناورانه ی جوانان اســت و وزارت علوم نیز هدایت کننده این منابع 

خواهد بود.

ضرورت همسویی همه فعالان حوزه زنان
در کشور

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با بیان اینکه باید مشکلات و 
مســایل روز مردم را شناسایی کنیم؛ بر ضرورت همسویی همه فعالان حوزه 

زنان در شناسایی و رفع مشکلات تاکید کرد.
به گزارش معاونت زنان و خانواده ریاســت جمهوری، در نشست مشترک 
زهرا بهروز آذر، با رویا حیدرزاده رئیس فعلی و مینا بیابانی رئیس اسبق بسیج 
جامعه زنان، محورهای مختلف اقدامات و بررســی مســائل حوزه زنان مورد 

بحث و گفت وگو قرار گرفت.
این نشســت با ارائه گزارشی از اقدامات و برنامه های بسیج جامعه زنان و 
طرح پیشــنهاداتی نظیر همکاری در برگزاری دومین کنگره ملی هفت هزار 
شهید زن همراه بود. همچنین فعالیت هایی چون ایجاد قرارگاه تعالی خانواده 
با هدف تقویت هویت زن مســلمان، تشــویق ازدواج به موقع و پیشگیری از 
طلاق، توسعه مشاغل خانگی بانوان زنان سرپرست خانوار به عنوان بخشی از 

اقدامات بسیج جامعه زنان معرفی شد.
زهرا بهروز آذر در این نشست بر اهمیت تعیین راهبردهای نوین در حوزه 
زنــان تأکید کرد و گفت: بــا توجه به تغییرات و نیازهــای روز جامعه، باید 
مشــکلات و مسایل روز مردم را شناســایی کنیم و برای حل آن ها به وفاق 

برسیم.
وی با اشــاره به ظرفیت هــای پیگیری و اجرایی ســازی اصول ۱۰ ، ۲۰ 
و ۲۱ قانون اساســی، افزود: این اصل بســیار بنیادی هســتند و باید محور 
همه فعالیت هایی ما قرار بگیرند، اجرای کامل این قوانین هم مســایل زنان 
و خانواده هــای امروز را حل می کند و هم از بروز مســایل جدید جلوگیری 
می کند. بهروز آذر با اشــاره به ظرفیت قرارگاه تعالی زن و خانواده نیز اظهار 
داشــت: این قرارگاه ها، ظرفیت مؤثری برای حل مســایل مردم توسط خود 
مردم هســتند، باید همه این ظرفیت ها در کنار ســایر فرصت ها همسو و در 

یک مسیر قرار بگیرند.

محیط زیست

ستاد اجرایی

زنان

نیاز پروژه های جدید درمانی به 
۲۲۰۰۰ نیروی انسانی

مدیرکل منابع انسانی معاونت توسعه مدیریت و منابع 
وزارت بهداشــت، درباره جزئیات استخدام های جدید در 
وزارت بهداشت و نیاز این وزارتخانه در حوزه نیروی انسانی 

توضیح داد.
سیف الله مرادی در گفت وگو با ایسنا، درباره مجوزهای 
جدید استخدامی و با بیان اینکه »آزمون استخدامی وزارت 
بهداشت« حاصل شــش ماه کار کارشناسی است، گفت: 
جلسات مشترک وزارت بهداشت با سازمان های »اداری و 
اســتخدامی« و »برنامه و بودجه« به منظور جذب نیروی 
مورد نیاز سیستم بهداشتی و درمانی کشور به مدت شش 
ماه ادامه داشــت. به منظور وصــول نتیجه قطی به جهت 
جذی نیروی مورد نیاز، اطلاعات بسیاری میان مجموعه ها 

رد و بدل شد.  
وی درباره نیاز وزارت بهداشت به نیروی انسانی تازه نفس 
گفت: پروژه های جدید وزارت بهداشــت به ۲۲هزار نیروی 
انســانی در بخش درمان نیاز دارد. همچنین سالانه حدود 
۱۰هزار نفر در حوزه های درمانی به دلیل بازنشســتگی از 
چرخه خدمت خارج می شــوند. با توجه به نیاز پروژه های 
جدید به نیروی انســانی و همچنین خروج ۱۰هزار نفر از 
چرخه خدمت به دلیل بازنشستگی، بخشی از نیاز سیستم 
بهداشتی و درمانی در قالب نیروی شرکتی جذب شدند.  

مدیرکل منابع انسانی وزارت بهداشت با اشاره به اقدامات 
این وزارتخانه برای توسعه تخت های بیمارستانی، تصریح 
کرد: براســاس برنامه ریزی های انجام شده، امسال نیز ۱۰ 
هزار تخت به ظرفیت تخت های بیمارســتانی کشور اضافه 
می شــود. وزارت بهداشت بر مبنای »نیاز پروژه های جدید 
به نیروی انسانی«، »تعداد نیروهای بازنشسته« و »توسعه 
تخت های بیمارســتانی کشــور« متقاضــی جذب حدود 
۳۶هزار نیروی انســانی بود که با مجوز جذب  ۲۷هزار نفر 
موافقت شد. مرادی ادامه داد: سازمان ادارای و استخدامی، 
موافقت رسمی خود را با جذب نیروی انسانی برای وزارت 
بهداشــت اعلام کرده اما ســازمان برنامه و بودجه امضای 
نهایی مجوز جذب نیروی انسانی را هنوز صادر نکرده است. 
وزارت بهداشت امیدوار است که مجوز نهایی سازمان برنامه 

و بودجه طی چند روز آینده نهایی و ابلاغ شود.  
وی درباره زمان برگزاری آزمون اســتخدامی نیز گفت: 
اگر مجوز جذب نیروی انســانی طی یک یا ۲ هفته آینده 
واصل شود، روند ثبت نام در آزمون استخدامی تا پایان سال 
ادامه دارد. براســاس برنامه ریزی های انجام شــده، آزمون 
استخدامی وزارت بهداشــت در ۳ ماه نخست سال آینده 

برگزار می شود.  
مدیرکل منابع انســانی وزارت بهداشت درباره جزئیات 
جذب نیروی انســانی در آزمون اســتخدامی گفت: سهم 
گروه های شــاغل در سیستم بهداشــتی و درمانی کشور 
برای آزمون استخدامی متفاوت است. ۱۲هزار نفر در گروه 
پرستاری و ۵۵۰۰ نفر در گروه فوریت های پزشکی جذب 
می شوند. همچنین ســایر گروه ها که شامل پزشک، ماما، 
رشته های آزمایشگاهی و رادیولوژی می شوند نیز از طریق 
آزمون استخدامی جذب می شوند. بخش کوچکی از آزمون 

استخدامی نیز برای رشته های اداری و مالی است.
مرادی دربــاره امتیاز ویژه برای فعالان دوران کرونا نیز 
گفت: امتیــاز دوران کرونا را برای تمام رشــته ها در نظر 
گرفته ایم. حداکثر ۲۰ درصد به امتیاز افرادی که در دوران 

پاندمی کرونا مشغول به خدمت بوده اند، اضافه می شود.  

کاظمی: 
هیچ گاه اقدامات مالی و معیشتی 

فرهنگیان را در بوق و کرنا 
نخواهم کرد

وزیر آموزش و پرورش با اشاره به اینکه هیچ گاه اقدامات 
مالی، معیشــتی فرهنگیان را در بــوق و کرنا نخواهم کرد 
گفت: پیگیری و انجام امور مالی و معیشــتی فرهنگیان از 
وظایف ماست. به گزارش وزارت آموزش و پرورش، علیرضا 
کاظمی در سی  و ششمین جلسه شــورای معاونان که با 
حضور اعضای شــورای معاونان در ســالن جلسات وزارت 
آموزش و پرورش برگزار شــد، با تاکید بر اینکه سیاســت 
و رویکرد آموزش و پرورش در راستای سیاست های دولت 
اســت، گفت: تلاش ما بر این است که با توجه به رویکرد 
رئیس جمهوری، در حوزه عدالت آموزشــی گام های مؤثر 
برداشــته شود. وی با اشاره به برنامه های این وزارتخانه در 
راســتای اجرایی سازی ســند تحول بنیادین ادامه داد: از 
اصلی ترین برنامه ها و ماموریت ها، پیاده سازی سند تحول 
بنیادین آموزش و پرورش و تدوین نقشــه راه برای اجرای 
آن است. از این رو در کنار پروژه های تعریف شده، ۱۴ کلان 
مسئله در نظام تعلیم و تربیت احصاء شده است که با همت 

همکاران در حال پیگیری و رفع آنها هستیم. 
وی تأکیــد کــرد: در دوره جدید آمــوزش و پرورش 
مهم ترین سیاســت و برنامه، اجرای نقشه راه سند تحول 
بنیادین و محوری ترین برنامه، تحول در برنامه های درسی 
اســت که البته هر دوی آنها در راســتای مأموریت اصلی 

آموزش و پرورش است. 

سلامت

آموزش
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پــس از فرونشســتن تب وتــاب 
ایردراپ ها و توهم کسب درآمد دلاری 
از بات هــای تلگرامی که بســیاری را 
تلفن  پیام رســان  این  در  عضویت  به 
همراه کشاند، برای برخی نوعی اعتیاد 

دیجیتال بر جای مانده است.   
یکی از تحولات جالب توجه سال ۱۴۰۳، 
گرایش یک باره میلیون هــا نفر به بات های 
تلگرامی بود که گفته می شد وقت گذاشتن 
روی آن هــا می تواند درآمــد دلاری را برای 

کاربران به بار آورد.
پدیده دیجیتال سال ۱۴۰۳

اساس کار این بات ها طراحی فرایندهایی 
شــامل بازی هایی ساده بود که گاه به ضربه 
زدن روی صفحه گوشــی خلاصه می شد تا 
امتیازهایی را برای دســتیابی به توکن های 

ارزهای مختلف دیجیتال ایجاد کند.
در همان اوایل کار، بسیاری از کارشناسان 
فناوری های دیجیتال می گفتند این ترفندی 
برای کشاندن افراد به دنیای کریپتو و عرصه 
ارزهای دیجیتال است و نباید امید چندانی 

به درآمدزایی این بازی ها داشت.
با این حال، تب این بات ها زمانی بالا رفت 
که بازی کریپتویی به نام »نات کوین« شروع 
به پخش توکن هایش بین کاربران کرد و این 
کاربران در شبکه های اجتماعی از سود بعضا 

چندصد دلاری خود خبر دادند.
اواخر بهار امســال در فضایی که بسیاری 
حسرت می خوردند چرا دستشان از سود نات 
کوین کوتاه مانده، پروژه های کریپتویی مانند 
»بلوم«، »میجر«، »همستر«، »تپ سواپ« و 
... یکی بعد از دیگری به راه افتاد و بســیاری 
را به سمت خود کشاند؛ از میان این اسامی 
برخی هنوز به نتیجه ای نرســیده و شماری 
هم مانند همســتر چنان ســود ناچیزی را 
بین کاربران پخش کرد که اکثرشــان را از 

ایردراپ ها دلزده کرد.
»اعتیاد ایردراپی«؛ تازه ترین پدیده 

روانی-دیجیتالی
پس از آن هم برخی بازی های کریپتویی 
مانند »ایکس ایمپایر« با انتســاب به »ایلان 
ماســک« کوشــیدند از ته مانده امیدواری 
کاربران مجازی برای دستیابی به سود دلاری 
استفاده کنند اما تجربه ای بهتر از همستر را 

تکرار نکردند.
با وجود ســرخوردگی شــدید کاربران 
و با اینکه دیگر مشــخص شــده، آبی از این 
بات های تلگرامی گرم نمی شود برخی هنوز 
در این پیام رسان تلفن همراه، از این ایردراپ 
ســراغ دیگری می روند و آشکارا دچار نوعی 

اعتیاد دیجیتال شده اند.
نشانگان مشابه این نوع اعتیاد دیجیتال 
را می تــوان در افرادی دید که با گســترش 
هوش مصنوعی به مکالمه با نرم افزارهای این 
فناوری و بات هایی مانند »چت جی.پی.تی« 
عادت کرده اند و ســاعت هایی طولانی را در 

فضای این مکالمات می گذرانند.
پیشــتر خبرگزاری ایرنــا گفت وگویی با 
رئیس گروه ســلامت روان دانشــگاه علوم 
پزشــکی تهران داشــته که وی نیز به بروز 
این نوع اعتیاد اشــاره کرده اســت. »شهرام 
خرازی ها« هشــدار داده بود انجام بازی های 
مجازی کریپتویی موجب وابستگی رفتاری 
به بازی و بروز اعتیاد مجازی، وابســتگی به 
مظاهر بازی از جمله وابســتگی به حیوانات 
و ابتلا به قماربازی بیمارگونه می شود که هر 

سه مورد مخربند.
در ارتبــاط با این پدیده، پژوهش ایرنا به 
ســراغ »ســیدجواد خناری نژاد« پژوهشگر 
حوزه روانشناسی رفته و گفت وگویی درباره 
ایــن نوع اعتیاد دیجیتال با وی داشــته که 

مشروح آن را در ادامه می خوانید:
دلایل رواج ایردراپ ها در جامعه

به گفته خناری نــژاد، رواج ایردراپی در 
جامعه عموما بــا اهداف بازاریابی و تبلیغات 
صورت می گیــرد و طبیعتا فعــالان حوزه 
رمزارز را به مســیری ســوق می دهد تا به 
جمعی تبدیل شــوند که بتوانند فعالیتی با 
نفع مشترک برای خود ایجاد کنند. ظاهر کار 
این پروژه ها این اســت که به نحوی فعالیت 
را برای عموم جامعه گســترده می کنند که 
گویی خود مردم بازیگران این فرایند هستند 
در حالی که این طور نیست. بازیگران اصلی 
افرادی هستند که کار را به دست می گیرند و 
از ظرفیت و پتانسیل افراد استفاده می کنند.

علت اینکه می گویم اهداف ایردراپی حول 
سودجویی اســت این که ما چنین بحثی را 
سال ها قبل تحت عنوان شرکت های هرمی 
مانند »گولد کوئیســت« داشتیم که با این 
سبک و سیاق تشکیل شد تا جمعی باشند 
که در کنار هم به درآمدزایی برســند. نکته 

مهمی که باید در نظر داشــته باشــیم این 
است که در بازار اقتصادی و سرمایه گذاری، 
سرمایه گذار و ســرمایه دار به کسانی اطلاق 
می شــود که کالایی را برای فروش بیاورند 
و بــا توجه به نیازمندی جامعه بتوانند آن را 
به فروش برســانند و در این فروش سودی 
را بــرای خود یا مجموعه خود لحاظ کنند و 
این می شــود منبع درآمد. اما سمت و سوی 
ایردراپی در بازار رمزارز به این شکل نیست؛ 
یعنی به جای تلاش و کوشش فضا را به این 
ســمت می برند که اشخاص را راحت طلب و 

خانه نشین تربیت می کند.
پروژه های ایردراپی در اصل فرهنگ کار 
و تلاش را تغییر می دهد. در واقع ایردراپ ها 
فرهنگ معاملات و خدمات دهی بین خریدار 
و مشــتری را تغییــر می دهند و شــناخت 
مشــتری و ســرمایه گذار بر مبنای بررسی 
میدانی از افراد و مشــاورینی می شــود که 
در این حوزه حضــور دارند و با جلوه گری و 
بزرگ نمایی فضا و فهم را به این سمت سوق 
می دهند که با ورود به این حوزه می توانند به 

درآمدزایی هنگفت برسند.
گســترش فعالیت هــای ایردراپی باعث 
می شود به ســرمایه های جامعه لطمه وارد 
شــود زیرا عده ای با فضای فیک و ساختگی 
منابع و ذخایر مملکت را استخراج می کنند 
و آنها را صرف منافــع خود می کنند. دلیل 
اینکه چرا جوانان تشــویق و ترغیب به این 
کار می شوند، این است که چون راحت طلب 

شده اند.
پیامدهای اعتیاد ایردراپی چیست؟

بــه گفته ایــن روانشــناس، پیامدهای 
گسترش راحت طلبی را ما در مهاجرت افراد 
عادی نیز می بینیم حال آن که بســیاری از 
افرادی که مهاجرت می کنند دچار استرس، 

افســردگی، دوری از خانــواده و بی مهــری 
می شــوند. بر مبنای زمینه هایی مشترک و 
همراه با گسترش فضای دیجیتال، گرایش به 
تجارت رمزارزها بیشتر شده است. از طرفی 
فضای رســانه و شبکه های اجتماعی به این 
ســبک زندگی دامن می زنند که جوانان در 
جســت وجوی راحت ترین راه ها به ســمت 
درآمد باشند. بســیاری از افرادی که در این 
حوزه کار می کنند تمام هدفشان متمرکز بر 
محتواســازی  است که انجام می دهند و این 

کار با رنگ و لعاب زیادی صورت می گیرد.
از سوی دیگر ایردراپ ها باعث ایجاد نوعی 
سیری کاذب می شوند. زیرا سکه انداختن ها 
و تغییر ذره ذره یا لحظه لحظه انباشــته ها 
سبب می شود ذهنیت افراد به این تغییر کند 
که ثروتمند شده اند. از طرفی چون فعالیت 
ایردراپی به صورت دیداری و نه واقعی اتفاق 
می افتد سبب می شــود افراد دچار اختلال 
شخصیت مرزی شوند. افراد دچار اضطراب 
می شوند و فراز و نشــیب های این وضعیت 

استرس افراد را زیاد می کند.
در مجموع  باید گفت هدف ایردراپ ها به 
عنوان ابــزار قوی برای توزیع رمز ارز، جذب 
کاربرهــای فراوان و ایجــاد جامعه مخاطب 
اســت. اما باید دقت داشــت که ایردراپ ها 
ریسک های بسیار بالایی مانند جعلی و تقلبی 

بودن پروژه ها را به همراه دارند.
ایــن در حالی اســت گام اول برای ورود 
به هر عرصه ای دســت یافتن به ســواد آن 
است. اغواگری بر پایه آرزوی یک شبه پولدار 
شــدن فریبی سمی اســت که باعث شده 
بسیاری مســیری بیراهه بروند و اصلی ترین 
سرمایه شان که همان وقت و عمرشان است 
صرف چیزی کنند که ناچیزترین عایدی را 

ممکن است برایشان به همراه آورد.

بررسی تازه ترین پدیده روانی- دیجیتالی:

اعتیاد ایردراپی

شورای ملی رصد اجتماعی تاسیس می شود
رئیس سازمان امور اجتماعی کشور از تاسیس شورای ملی رصد اجتماعی 
خبر داد و گفت: این شورا از دســتگاه های مختلفی که داده های مرتبط 
با حوزه اجتماعی را تولید می کنند تشــکیل خواهد شد تا به همگرایی و 
همسویی داده های آماری و تحلیل های مرتبط با حوزه اجتماعی منجر شود.
به گزارش وزارت کشــور، سید محمد بطحایی روز سه شنبه در نشست بررسی 
آیین نامه اســتقرار نظام جامع رصد اجتماعی کشور با هدف بررسی و اخذ نظرات 
دســتگاه های مربوط در وزارت کشور با اشاره به موازی کاری ها در حوزه اجتماعی، 
گفت: یکی از موضوعاتی که همــواره مورد تاکید مقام معظم رهبری در این حوزه 
بوده، همسویی، هماهنگی، یکپارچه سازی و انسجام بخشی به فعالیت های این حوزه 

به ویژه آسیب های اجتماعی است.
وی به وجود دستگاه ها و سازمان های مختلفی که در این حوزه وجود دارد اشاره 
کرد و افزود: اعم از دستگاه های دولتی و حتی فراقوه ای و غیر دولتی، باوجود منابع 
قابل توجه هنوز دچار ضعف در همسویی و همگرایی هستیم و این امر سبب کاهش 

اثربخشی فعالیت های این حوزه شده است.
بطحایی هدف از راه اندازی شورای ملی رصد را رفع مشکل موازی کاری دانست 
و اظهارداشت: شورای ملی رصد از دستگاه های مختلفی که داده های مرتبط با حوزه 
اجتماعی را تولید می کنند تشکیل خواهد شد تا به همگرایی و همسویی در حوزه 

رصد، داده های آماری و تحلیل های مرتبط با حوزه اجتماعی منجر شود.
معــاون وزیر کشــور داده ها و آمارهــا را ثروت قابل توجه نهادها و ســازمان ها 
دانست و گفت: در این الگوی جدید و با استفاده از تجربیات و ظرفیت های گذشته 
داده های محکم، متقن و معتبر که می تواند تحلیل های مدیریتی دقیقی را در اختیار 
تصمیم گیرندگان قرار دهد، تولید خواهد شد تا تصمیمات اتخاذ شده منابع کشور 
را هدر ندهند. بطحایی در خصوص جایگاه شــورای اجتماعی کشور اظهار کرد: این 
شــورا مفتخر به حمایت های مکرر مقام معظم رهبری هست و ایشان بارها از این 
شــورا به عنوان ظرفیتی که باید همگرایی و هماهنگی را بین دستگاه های مختلف 
ایجاد کند، یاد کرده اند؛ از این رو این شورا باید نخ تسبیح فعالیت ها و اقدامات در 

حوزه اجتماعی باشد.

ایرانیان ۲/5 برابر میانگین جهانی نان مصرف می کنند نگرانی در زمینه تامین شیر خشک وجود ندارد
رئیس اداره غذاهای ویژه ســازمان غذا و دارو گفت: نان های تیره تر به دلیل 
داشتن سبوس سالم تر است اما برخی نانوایی ها از آردهای غیرمرتبط مانند آرد 
تافتون یا بربری برای تهیه سنگک استفاده می کنند و حتی سبوس را به صورت 

مستقیم روی نان می ریزند که این روش غیرعلمی و غیرمجاز است.
زهره پوراحمد روز سه شــنبه در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: ایرانیان به طور متوسط 
ســالانه ۱۱۷ کیلوگرم نان مصرف می کنند که این میزان ۲.۵ برابر میانگین جهانی است؛ 

بنابراین، توجه به انتخاب نان سالم برای حفظ سلامت عمومی ضروری است.
وی خاطرنشــان کرد: سبوس غلات حاوی ویتامین های گروه B، املاح معدنی و فیبر 
است که نقش موثری در تنظیم عملکرد دستگاه گوارش و پیشگیری از بیماری هایی مانند 
دیابت، چربی خون و چاقی دارد. به گفته پوراحمد، رنگ نان های سبوس دار باید کرم مایل 
به قهوه ای باشد زیرا این رنگ نشان دهنده وجود سبوس در آرد است. رئیس اداره غذاهای 
ویژه ســازمان غذا و دارو درباره دسته بندی آردها گفت: آرد سنگک دارای ۷ تا ۱۰ درصد 
سبوس گیری، آرد تافتون و لواش حدود ۱۳ تا ۱۵ درصد، آرد بربری ۱۸ درصد و آردهای 

قنادی و نان های حجیم ۲۴ درصد سبوس گیری می شوند که عملًا فاقد سبوس هستند.
پوراحمد توضیح داد: آردهایی که ســبوس بیشــتری دارند حاوی ماده ای به نام اسید 
فیتیک هستند که در صورت تخمیر نشدن، می تواند مانع جذب برخی مواد مغذی مانند 
روی در بدن شود. برخی نانوایی ها به جای انجام تخمیر اصولی، از جوش شیرین به عنوان 
افزودنی غیرمجاز اســتفاده می کنند که باعث باقی ماندن اسید فیتیک و ایجاد مشکلاتی 

مانند ترش کردن معده می شود.
رئیس اداره غذاهای ویژه ســازمان غذا و دارو افزود: هرچه میزان سبوس در آرد بیشتر 
باشد، فرایند تخمیر زمان بیشتری نیاز دارد و این موضوع کار نانوا را دشوارتر می کند. برای 
مثال، آردهای کامل که سبوس بیشتری دارند، به دو ساعت و نیم زمان تخمیر نیاز دارند.

سرپرست فرآورده های طبیعی، ســنتی و مکمل سازمان غذا و دارو گفت: با 
افزایش تولید داخلی و مدیریت مؤثر توزیع، هیچ نگرانی جدی در زمینه تأمین 
شیر خشک وجود ندارد و ســازمان غذا و دارو تمام تلاش خود را برای تسهیل 

دسترسی مردم به این محصول انجام خواهد داد.
علی صفا به ایرنا گفت: ســازمان غذا و دارو با اجرای طرح های حمایتی از داروخانه ها و 
تولیدکنندگان شیر خشک، درصدد است دسترسی مردم به این محصول را افزایش دهد، 
هدف ما این است که با ترغیب داروخانه ها به توزیع شیر خشک، مشکلات موجود در این 
زمینه به حداقل برســد. وی اظهار داشــت: در حال حاضر، پنج کارخانه داخلی با ظرفیت 
مناسب مشغول تولید شیر خشک هســتند و تأمین نیازهای کشور به صورت پایدار ادامه 
دارد، حتی در مواقعی که تقاضا برای برخی برندهای خاص افزایش می یابد، از ظرفیت سایر 

کارخانه ها برای پاسخگویی به بازار استفاده می شود.
صفا با اشاره به برنامه های حمایتی سازمان غذا و دارو تأکید کرد: با کاهش زمان پرداخت 

مطالبات داروخانه ها، شرایط بهتری برای توزیع این محصول فراهم خواهد شد.
وی گفت: هدف اصلی ما، تأمین عادلانه و پایدار شــیر خشک برای خانواده ها است. در 
این راســتا، همکاری نزدیک با تولیدکنندگان و بیمه ها در دستور کار قرار گرفته تا مردم 

بدون نگرانی به این محصول ضروری دسترسی داشته باشند.
به گزارش ایرنا، شیرخشــک یکی از محصولات پرمصــرف در بین کودکان با مصرف 
ســالیانه ۶۱ میلیون قوطی در کشور است که بخشی از این نیاز از محل واردات و بخشی 
نیز با تولید کارخانجات داخلی تامین می شــود؛ به دلیل آنکه شیرخشک جزو محصولات 
راهبردی در تغذیه کودکان به شــمار می رود، جزو کالاهای مشــمول ارز یارانه ای ۴۲۰۰ 
تومانی اســت و دولت با هدف تضمین تغذیه کودکان محروم از شــیرمادر، آن را در سبد 

محصولات مورد حمایت خود قرار داده است.

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای  محمد غفوری با تســلیم دو برگ استشهادیه مصدق ذیل تصدیق شماره ۱۲۱۵۱ مورخ ۱۴۰۳/۱۰/۰۴ دفترخانه ۱۲۰۵ تهران اعلام 
نموده سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به پلاک ۱۷۳۹۵ فرعی از ۲ اصلی قطعه ۳۵ مفروز و مجزی شده از پلاک ۹۰۹۳ فرعی 
از اصلی مذکور واقع در بخش ۱۲ تهران به مساحت ۳۱۶۱.۴۰ متر مربع که ذیل شماره ثبت ۲۷۰۷ صفحه ۱۳۶ دفتر املاک ۲۲ با شماره 
چاپی سند مالکیت ۶۳۵۶۱۲ به نام کریم ابراهیمی داریانی ثبت و صادر گردیده است سپس شش دانگ به موجب سند ۷۰۵۲۹ مورخ 
۱۳۷۴/۱۱/۰۴ دفترخانه ۳۶ تهران به به ســید حسن حسینی، ایرج محجوب به میزان ۹ سهم مشاع و نبی اله علی قورچی و ابراهیم 
دوشان تپه هر یک به میزان ۶ سهم مشاع و حسین قایخلو و علی بیرامی هر یک به میزان ۳ سهم مشاع از ۳۶ سهم شش دانگ ثبت 
و صادر شده است، سپس ۳ سهم مشاع سهمی حسین قایخلو به حسین بهنام خواه منتقل شده است سپس مقدار ۱/8۵ سهم مشاع 
از سهم سید حسن حسینی طبق سند انتقال اجرائی شــماره ۴۷۴۰۶ مورخ ۱۳۹۷/۱۲/۱۹ دفترخانه ۲۶۷ تهران به سخاوت جاودان 
اینانلو منتقل شــده است سپس مقدار ۱/8۵  سهم مشاع از سهمی سید حسن حسینی به موجب سند انتقال اجرایی شماره ۴۷۴۰۶ 
مورخ ۹۷/۱۲/۱۹ دفترخانه ۲۶۷ تهران به ســخاوت جاودان اینانلو منتقل گردیده است سپس مقدار ۱.۵ سهم مشاع از سهمی ایرج 
محجوب برابر سند شماره ۱۰۴۶۳8 مورخ  88/۰8/۲۳ دفترخانه ۱۷۹ تهران به حسین بهنام خواه منتقل گردیده است. سپس مقدار ۹ 
سهم مشاع از ۳۶ سهم ششدانگ مقدار ۳ سهم مشاع از سهمی نبی اله علی قورچی و ۶ سهم مشاع ازسهمی  ابراهیم قربانی دوشان 
تپه برابر سند شماره ۱۰۱۴۰۴ مورخ 8۷/۰۵/۳۰ دفترخانه ۱۷۹ تهران به حسین بهنام خواه نسبت به ۳ سهم مشاع و پرهام بهنام خواه 
نســبت به ۶ سهم مشاع از ۹ سهم ششــدانگ منتقل گردیده است و ذیل ثبت ۲۰۵۰8 صفحه ۱۷۵ دفتر ۱۴8 تحت چاپی ۵۰۶۳۷ به 
نام پرهام بهنام خواه ثبت و صادر شده است. ســپس مقدار ۶ سهم مشاع سهمی پرهام بهنام خواه برابر سند شماره ۵۲۲۳۹ مورخ 

 ۲۰/۱۲/۱۳۹۳۱۳۹۳/۱۲/۲۰دفترخانه ۴۷8 تهران به محمد غفوری منتقل گردیده است و ذیل
ثبت ۲۰۵۰۷ صفحه ۱۷۲ دفتر ۱۴8 تحت چاپی ۵۰۶۳۶ به نام حسین بهنام خواه ثبت و صادر شده است سپس مقدار ۷.۵ سهم مشاع 
سهمی حسین بهنام خواه برابر سند شماره ۵۲۲۳۹ مورخ ۱۳۹۳/۱۲/۲۰ دفترخانه ۴۷8 تهران به محمد غفوری منتقل گردیده است.... 
مراتب در اجرای بند ۵۰ مجموعه بخشــنامه های ثبتی به دفترخانه ۴۷8 تهران اعلام گردید که دفترخانه در پاسخ اعلام نموده اصل 
ســند مالکیت تحویل متقاضی گردیده اســت. اینک متقاضی فوق آقای محمد غفوری با اعلام فقدان سند مالکیت اولیه به موجب 
درخواست شــماره ۱۰۷8۰۳۴۵۲۹ مورخ ۱۴۰۳/۱۰/۰۴ تقاضای صدور المثنی اسناد مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا در اجرای 
ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی قانون ثبت )مصوب 8۰/۱۱/8 مراتب در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه شخص یا اشخاص مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ده روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این منطقه واقع در تهران خیابان دامپزشکی بعد از تقاطع جیحون اداره ثبت اسناد و املاک 
منطقه یافت آباد تســلیم و رسید دریافت نمایند بدیهی اســت در صورت انقضای مهلت مقرر و عدم وصول اعتراض و یا در صورت 

اعتراض و عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله طبق مقررات المثنی سند مالکیت صادر و تسلیم خواهد شد.
۱۶۳۱۳ مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک یافت آباد تهران


